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جرایم تازه و متنوع برای رانندگان بدحجاب
شناسایی رانندگان هنجارشکن توسط ماموران نامحسوس

امروز نشست خبری سردار سعید منتظر المهدی معاون اجتماعی ناجا برگزار شد. در 
این نشست درباره موضوعات مختلفی بحث شد اما شاید جالبترین مطلبی که این 
مقام نیروی انتظامی بیان کرد مربوط به نحوه جدید برخورد با رانندگان بدحجاب و 
هنجار شکن بود. سردار منتظر المهدی در پاسخ به سوالی مبنی بر فرمان چندی 
پیش فرمانده نیروی انتظامی در خصوص برخورد با هنجارشکنی و تخلفات رانندگی 
شامل دور دور، سرعت غیرمجاز، کشف حجاب،  مزاحمت برای نوامیس و ... اظهار 
کرد:  حجاب هنجاری پذیرفته شــده در جامعه ماســت و اکثریت زنان و دختران 
کشور ما نیز خود را مقید به رعایت آن می دانند. وی از تشکیل سامانه ثبت تخلفات 
این چنینی خبر داد و افزود: این ســامانه که در اختیار مدیران کشوری، لشگری و 
ماموران نامحسوس پلیس است، این قابلیت را دارد تا تخلفاتی مانند کشف حجاب 
در خودروهــا، مزاحمت برای نوامیس، دور دور کردن و غیره را از طریق وارد کردن 
شماره پلاک در خود ثبت کند و پس از آن با متخلفان برخورد خواهد شد. سخنگوی 
نیروی انتظامی با بیان اینکه محدودیت ها و ممنوعیت های اجتماعی برای این دسته 
از متخلفان پیش بینی شده است، اظهار کرد: علاوه بر اینکه این افراد جریمه شده 
و ممکن است خودرویشان توقیف شود، خودروی این دسته از افراد ممنوع الفروش 
شده و امکان پرداخت عوارض و ... نیز برایشان مقدور نخواهد بود. به گفته سخنگوی 
ناجا، پرونده این افراد و شماره پلاک خودروهایشان نیز به پلیس امنیت ارجاع داده 
خواهد شــد و پلیس راهور نیز می تواند متخلفان را به پارکینگ منتقل کند. منتظر 
المهدی اضافه کرد: از زمان دستور فرمانده ناجا تا کنون به 10 هزار نفر که اقدام به 
ارتکاب این جرایم کرده بودند تذکر داده و 2000 خودرو نیز توقیف شده است.وی 
ادامه داد: این تخلفات در تهران بیشتر است، اما در سراسر کشور زیر ذره بین پلیس 
بوده و با آن برخورد می شود. تذکر به 10 هزار راننده هنجارشکن و متخلف، همکاری 
پلیس با انجمن اوتیسم برای شناسایی اوتیسمی های مفقودی، دستگیری 100 
هکر در یک ماه گذشته، دستگیری چند مظنون تروریستی در استان های مرزی، 
ایجاد ســامانه ثبت تخلفات رانندگان هنجارشــکن و ... از مهمترین موضوعات 
نشست خبری سخنگوی ناجا است. سردار سعید منتظرالمهدی در نشست خبری 
پیش ازظهر امروز خود که در مقر مرکزی ناجا برگزار شــد، درباره تمهیدات پلیس 

برای اربعین حسینی، اظهار کرد: ســاعات کاری مراکز پلیس + 10 در 
روزهای عادی تا ساعت 18:30 و در روزهای تعطیل تا ساعت 14 

افزایش یافته است، ضمن اینکه این مراکز موظفند پس از اتمام 
این ساعات تا زمانی که آخرین مراجعه کننده در آن حضور دارد 

اقدام به ارائه خدمات به شهروندان کنند.

افزایش شمار گیت های مرزی در اربعین
وی اضافــه کرد:  مدت زمــان صدور گذرنامه نیــز حداکثر 24 

ساعت به طول می انجامد.منتظرالمهدی با بیان اینکه 
شــمار گیت های مرزی را بــه 96 گیت افزایش 

داده ایــم ادامــه داد: در پایانه های مرزی 
نیز زیر ســاخت های لازم را مستقر 

کرده ایم.وی در پاسخ به سوالی در 
خصوص تهدید داعش برای ایام 

اربعین حسینی اظهار کرد: در این زمینه پیش بینی های لازم انجام شده و انشالله 
به برکت امام حسین )ع( اتفاقی نیز رخ ندهد.

دستگیری چند مظنون تروریستی در استان های مرزی
سخنگوی نیروی انتظامی درباره اینکه آیا موردی از دستگیری عناصر وابسته به 
داعش در مرزها داشته ایم یا خیر اظهار کرد: در مرزها چنین دستگیری نداشتیم 
اما چند مظنون تروریستی در استان های مرزی دستگیر شده آند که البته ارتباطی 

با گروهک داعش نداشته اند.

دستگیری 100 هکر در یک ماه و برخورد با گردانندگان گروه 
تلگرامی القارعه

سخنگوی نیروی انتظامی به عملکرد پلیس فتا نیز اشاره کرد و افزود: در یک ماه 
گذشته 100 هکر از سوی پلیس فتا دستگیر شده اند. عمده این هکرها در کمین 
کاربران تلگرام هستند، از این رو افراد باید مراقب این فضا باشند.سخنگوی نیروی 
انتظامی با بیــان اینکه در این مدت بیش از 20 کانــال غیراخلاقی در تلگرام نیز 
مسدود شده و با گردانندگان آن نیز برخورد شده است گفت: این افراد که اقدام به 
بارگزاری محتوای فرم و اروتیک در فضای مجازی کرده بودند دستگیر و به مراجع 
قضایی معرفی شــدند. وی در پاسخ به سوال ایسنا مبنی بر فعالیت گروهی تحت 
عنوان القارعه در کانال های تلگرام و ادعای گردانندگان آن مبنی بر وابستگی به 
پلیس فتا ، اظهار کرد: پلیس فتا به هیچ وجه کانال، ســایت یا وبلاگی در فضای 
مجازی نداشــته و نیازی هم به نمایندگی در این فضاها ندارد. درباره این گروه نیز 
با گردانندگان آن برخورد کرده و آنان دستگیر شده اند.سخنگوی نیروی انتظامی 
در بخش دیگری از ســخنانش به موضوع سرقت اشــاره کرد و افزود: 50 درصد 
از سرقت های خرد توســط معتادان انجام می شود، اما در خصوص دیگر جرایم 
آماری که نشــان دهد اکثریت آن از سوی معتادان انجام می شود نداریم. منتظر 
المهدی در پاسخ به سوالی درباره شش مامور نیروی انتظامی در شهرستان سبزوار 
کــه در تعقیب و گریز با متخلفان آنان را در پایتخت مورد هلاکت قرار داده بودند و 
اکنون نیز به دستور مقام قضایی بازداشت شده اند گفت: این افراد در زندان 
نیستند بلکه در اختیار دژبان ناجا قرار دارند. افراد شرور به زنی باردار 
در مقابل چشمان همسرش تجاوز کرده بودند و ده ها جرایم دیگر 
نیز داشته اند، این افراد در حین تعقیب و گریز نیز اقدام به شلیک 
به سمت ماموران کرده اند.منتظر المهدی افزود : این ماموران در 
نهایت تبرئه خواهند شد. سخنگوی ناجا در پاسخ به سوال دیگر 
مبنی بر اینکه برخی از نهادهــا اعلام کرده اند که مزاحمت برای 
نوامیس افزایش 98 درصدی داشته است اظهار کرد: چنین چیزی 
را تایید نمی کنیم ضمن اینکه یک تحقیــق باید دارای مولفه های 

مختلف و قابل استنادی باشد.

ایجاد سامانه گم شدگان اوتیسمی
سخنگوی نیروی انتظامی درباره تشکیل سامانه 
گم شــدگان اوتیســمی نیز اظهار کرد: افراد 

اوتیسمی ارتباطی با جامعه بیرونی خود نداشته و عمدتا فاقد قدرت تکلم هستند. 
نمی توانند درکی از موقعیت خود داشته باشند. در کشور ما نیز مبتلایان به اوتیسم 
جامعه آماری 200 هزار نفری را شــامل می شــوند. از این رو تصمیم بر آن شد تا 
پلیس پیشــگیری با همکاری انجمن اوتیسم، ســامانه ای را برای شناسایی این 
افراد ایجاد کنند.وی افزود: ما همچنین آمادگی ایجاد سامانه ای برای بیماران 

خاص را نیز داریم.

در حادثه پارک هرندی دستگیری نداشتیم
سخنگوی ناجا درباره حادثه پارک هرندی و اقدام شهروندان به آتش زدن پناهگاه 
معتادان اظهار کرد: پلیس در این زمینه دستگیری نداشته است.سخنگوی ناجا در 
پاسخ به سوالی درباره ادعای شهردار منطقه 12 مبنی بر اینکه پلیس دستور حمله 
به پناهگاه معتادان در پارک هرندی را داده است گفت: برای ما نیز جالب است که 
شهرداری کار پلیسی انجام می دهد.سخنگوی ناجا درباره ادعای فروش نوزادان 
در تهران نیز گفت: در این زمینه سردار ساجدی نیا به عنوان رئیس پلیس پایتخت 
توضیحات لازم را داده و چنین پروند ه ای به ما ارجاع نشــده است. اما اگر با چنین 
موضوعی روبرو شویم حتما با آن برخورد خواهیم کرد.نتظر المهدی اضافه کرد: در 

این زمینه نیازمند ورود مدعی العموم و دادستانی هستیم.
سخنگوی ناجا با بیان اینکه در حال حاضر تحلیلی از آسیب های اجتماعی ندارم 
اظهار کرد: حتی یک مورد آسیب اجتماعی نیز برای پلیس نگران کننده است و 
باید از وقوع آن جلوگیری شود. منتظرالمهدی همچنین در پاسخ به سوالی درباره 
گاهی در تصادف با کامیون  عمدی یا غیرعمد بودن حادثه فوت دو مامور پلیس آ
خاطر نشــان کرد: 24 ســاعت بعد از حادثه عاملان دستگیر شدند و عمدی نیز 
در کار نبــود. راننده کامیون با تلفن همراه صحبت می کرده و همین باعث حادثه 

شده است.

ثبت نام طرح جریمه ریالی سربازی از 20 آذر
سخنگوی نیروی انتظامی همچنین از اجرای مجدد ثبت نام برای طرح جریمه 
ریالی ســربازی از 20 آذرماه خبر داد و گفت: ثبت نام تا پایان دی ماه ادامه دارد.
منتظرالمهدی در نشســت خبری خود درباره اجرای دوبــاره طرح جریمه ریالی 
مشمولان دارای بیش از هشت سال غیبت اظهار کرد:  برابر تصمیمات اتخاذ شده 
از بیستم آذرماه ثبت نام طرح جریمه ریالی مجددا آغاز شده و متقاضیان با مراجعه 
به دفاتر پلیس + 10 می توانند درخواســت خود را ثبت کنند.منتظرالمهدی ادامه 
داد: در مرحله اول ثبت نام 287 هزار نفر برای پرداخت جریمه ریالی سربازی ثبت 
نام کرده بودند که 100 هزار نفر از این افراد تاکنون مبلغ خود را پرداخت نکرده و از 
نظر پلیس مشمول غایب به حساب می آیند.وی در مورد نحوه برخورد با مشمولان 
غایــب و اینکه آیا می توان وضعیت آنان را از طریق تماس با ســامانه 110 اطلاع 
رسانی کرد؟ گفت: مردم می توانند از طریق مرکز فوریت های پلیسی 110 وضعیت 
مشــمولان غایب را اطلاع دهند. ضمن اینکه خود ما نیز از طریق ساز وکارهایی 
که داریم این افراد را شناسایی می کنیم.سخنگوی نیروی انتظامی افزود: البته 
استقبال از خدمت سربازی افزایش یافته و حضور سربازان در پادگان ها نیز نشانگر 

همین موضوع است.

انفجارهای اخیر در بیروت و پاریس هشدار جدی به ما هم هست
وزیر اطلاعات گفت: انفجارهای اخیر در بیروت و پاریس هشدار جدی به ما هم هست.حجت الاسلام سید محمود علوی وزیر اطلاعات، صبح روز یکشنبه )24 آبان 94( در پنجاه و نهمین همایش 
سراســری حراست کل کشور با اشاره به مسئله نفوذ دشمن و تبیین اهداف دشمن ازسوی مقام معظم رهبری گفت: دشمن همواره در صدد نفوذ و به دنبال آن، ضربه زدن به کشور بوده است. اما 
اکنون باتوجه به شرایط جدید با این خطر بیشتر مواجهیم. وزیر اطلاعات از تلاش عناصر دشمن و عوامل سرویس های اطلاعاتی برای استفاده از پوشش ها و ظرفیت های مختلف برای حضور 

و نفوذ گفت: وزارت اطلاعات با اشراف اطلاعاتی خود نقاط  مورد هدف دشمن و اولویت های آنان برای ضربه زدن به نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران و نفوذ را به خوبی شناسایی کرده. علوی 
همچنین تروریســت های تکفیری را مهم ترین تهدید در عرصه جنگ ســخت علیه جمهوری اسلامی خواند و با اشــاره به انفجارهای اخیر در بیروت و پاریس تاکید کرد: اولویت های اصلی وزارت 
اطلاعات تامین امنیت کشــور و مقابله با جریان تکفیری است که بحمدالله توفیقات خوبی داشته ایم و به مردم هم اطلاع رســانی نموده ایم. وی افزود: البته انفجارهای اخیر هشدار جدی به ما 

هم می باشد، که باید مورد توجه کارشناسی قرار گیرد.

بسیج عملیات نظامی خارج از ایران ندارد
ســردار محمدرضا نقدی در نشست خبری 
خود با اصحاب رسانه به مناسبت هفته بسیج 
در پاسخ به این ســوال که آیا سازمان بسیج 
عملیات نظامــی بین المللی با کشــورهای 
دیگر و در خارج از ایران دارد ، اظهار کرد: ما 
عملیات نظامی بین المللی با کشورهای دیگر 

نداریم و الهام بخش مقاومت در کل کشــورها برای آزادی از چنگ استکبار 
هســتیم اما عملیات نظامی در خارج از کشــورمان نداریــم.وی همچنین 
درباره شهادت برخی از بســیجیان در سوریه یادآور شد: ما بسیجیانی داریم 
که تجربه هــای فوق العاده زیــادی از دوران دفاع مقدس دارنــد، اما بعد از 
جنگ ترجیح داده اند وارد مشــاغل نظامی نشوند و بسیجی باقی بمانند. این 
افراد تجربه های خود را منتقل می کنند و گروه مستشاری ما در سوریه فقط 
پاسداران نیستند و ممکن است بعضی از آنها هم از بسیجیان باتجربه باشند.

داعش حمایت نشود، ریشه کن می شود
آیت الله ناصر مکارم شیرازی از مراجع تقلید 
بــا محکوم کــردن حادثه های تروریســتی 
دردناک اخیر در لبنان، عراق، افغانســتان 
و فرانسه گفت: اگر گروه تروریستی داعش 
حمایت نشود، به سرعت ریشه کن می شود.
وی افزود: امت اســلامی باید بیدار شود 

و دســت به دست هم دهد، با هم متحد باشــند ،در این صورت ریشه کن 
کردن این تکفیری ها و تروریســت ها برای ما مسلمانان مشکل چندانی 
ندارد، متاســفانه برخی کشورهای اســلامی از آن ها حمایت همه جانبه 

می کنند. 
آیت الله مکارم شــیرازی با بیان اینکه ما همــه این جنایت ها را محکوم می 
کنیم، تصریح کرد: به دنبال این حادثه ها و جنایت ها تمام اروپا در وحشــت 

فرو رفته است؛ البته دامنه آن به جاهای دیگر و به غیر اروپا هم می رسد. 

سند اراک تا فردا امضا می شود
رییس ســتاد پیگیری اجرای برجام وزارت 
امور خارجه گفت: ســند بازطراحی راکتور 
اراک تــا عصر فردا - دوشــنبه- به امضای 
وزیران خارجــه ایــران و 1+5 و هماهنگ 
کننده سیاست خارجی اتحادیه اروپا می رسد 
و منتشر خواهد شــد. سید عباس عراقچی 

گفت: این ســند هشــت امضا خواهد داشــت و وزرای خارجه ایران و شش 
کشــور به اضافه فدریکا موگرینی مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا این 
ســند را امضا می کنند. عضو ارشــد تیم مذاکره کننده هسته ای کشورمان 
در پاسخ به ســوالی مبنی بر اینکه چه کشــورهایی تاکنون این سند را امضا 
کرده اند،گفت:اسامی کشورهایی که تاکنون امضا کرده اند، مهم نیست، 
چون این صرفا یک کار اداری است . این سند باید امضا شود و برگردد ، همه 

امضا خواهند کرد .

علت ظهور گروه های 
افراطی مانند داعش

دکتر محسن رضایی دبیر مجمع تشخیص مصلحت 
نظام با ســانتیاگو ایرازابــل مورائو، ســفیر برزیل در 

تهران، دیدار و گفتگو کرد.
دکتر رضایی در ابتدای این دیدار گفت: ما تروریســم 
را در همــه اشــکال محکوم می کنیــم و در اتفاقات 
تروریســتی اخیر داعــش در لبنان و فرانســه مراتب 

همدردی خود را با این ملت ها اعلام می کنیم .
دبیــر مجمع تشــخیص مصلحت نظام با اشــاره به 
اقدامات آمریکا از زمان به وجود آمدن گروه طالبان 
تا کنون که به نــام مبارزه با تروریســم صورت گرفته 
گفت: ایــن اقدامات، نه تنها طالبــان را از بین نبرد، 
بلکه به ظهور گــروه های افراطــی و تکفیری مانند 

داعش منتج شد.

وی با تشــریح مواضع اصولی جمهوری اسلامی در 
موضوع ســوریه گفــت: امنیت و ثبات در ســوریه و 
حق انتخاب مردم ســوریه برای ایران اهمیت دارد. 
به عقیده ما، آمریکا و غربی ها باید بپذیرند که دولت 
قانونی بشار اسد برقرار باشد و مردم سوریه با شرکت 
در انتخابات، سرنوشــت خود را انتخاب کنند، آنگاه 
همه چیــز حل می شــود. دکتر رضایی بــا دعوت از 
برزیل برای همکاری بیشتر در مبارزه با تروریست ها 
و تکفیری ها گفت: ما با شــما چالش های مشترک 
داریم و می توانیــم با راه حل های مشــترک، آنها را 
برطرف کنیم. ما در بحث امنیت به دنبال این نیستیم 
که برزیــل، نیروی نظامی به منطقــه خاورمیانه وارد 
کند اما می تواند همکاری های بیشتری با ما داشته 
باشــد. در بحث تجارت نیز، برزیل مــی تواند با ایران 
به عنوان کشــوری که با پانزده کشور هم مرز است، 
تعاملات تجاری گســترده تری داشــته باشد. در 20 
ســال پیش وضعیت اقتصادی برزیل به دلیل بدهی 
های فراوان دشوار بود اما امروز شما از این مشکلات 
عبور کرده اید و گام های موثری برداشــته اید. دبیر 
مجمع تشــخیص مصلحت نظام با اشــاره به زمینه 
ها و ظرفیت های همــکاری ایران و برزیل گفت: ما 
می توانیم در همه ابعــاد اقتصادی، از جمله صنعت 
نفت و گاز و نیز کشــاورزی همکاری هــای خود را با 
برزیل بیشــتر کنیم. دکتر رضایی افــزود: ما دیگر به 
دوران تحریم ها، باز نخواهیم گشــت. افق روشنی 
در فضای بین المللی پیش روی ایران اســت و از این 
منظر، اقدامات کشورهای آمریکای جنوبی را رصد 
می کنیم. بخــش خصوصی ایران و برزیل می توانند 
با افزایش شناخت خود از یکدیگر و ظرفیت های دو 
طرف، به ایجاد بازارهای مشــترک و گسترش روابط 
دو کشور کمک کنند. سانتیاگو ایرازابل مورائو سفیر 
برزیــل در این دیدار با ابراز خرســندی از دیدار با دبیر 
مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: دولت و ملت 
برزیل برای نظام و مردم ایــران، احترام زیادی قائل 
هستند و به وجود دموکراسی در ایران اعتقاد داریم و 
آن را نمونه مثال زدنی برای سایر کشورها می دانیم.

ســفیر برزیل در پایان گفت: ما بــر این عقیده ایم که 
ثبات ایران نقــش تاثیرگذاری در منطقــه دارد و این 

موضوع در حل بحران سوریه نیز کارگشا است.

نامه نیوز نوشت: »خمینی جوان، شیخ نور و رئیس جمهور پرحاشیه برای انتخابات چه برنامه ای دارند؟«
سید حسن خمینی، علی اکبر ناطق نوری و محمود احمدی نژاد سه چهره ای هستند که هنوز هیچکس نمی داند آنها اسفند 94 را چگونه 

سپری خواهند کرد.

 داد نوشت: »چرا باید به دوفوریت لایحه شفاف سازی منابع مالی و هزینه های انتخاباتی رای داد؟«
اگر بخواهیم در انتخابات دوره دهم مجلس شورای اسلامی امر خطیر شفافیت مالي در انتخابات عملی شود چاره ای جز دوفوریتی شدن 

لایحه باقی نمی ماند، زیرا عادی بودن لایحه آن را از این که تا پایان دوره فرصت رسیدگی به آن در صحن فراهم گردد بی بهره می سازد.

 پارس نیوز نوشت: »در فرانسه چه خبر است؟«
برای استناد به همکاری اطلاعاتی غرب و داعش کافی است فقط یک بار در موتورهای جستجو دنبال مسیر این همکاری بگردید و صدها 

سند معتبر از نشریات و رسانه های خود اروپا و غرب مشاهده خواهیم کرد.

 دانا نوشت: »چرا اسامی اعضای هیئت ناظر بر اجرای برجام اعلام نمی شود؟«
بهتر است که شورای عالی امنیت ملی به این سکوت  پایان دهد و با شفاف سازی در خصوص اعضای هیئت نظارت بر اجرای برجام و نحوه 

نظارت این هیئت بر اجرای برجام، زمینه را برای سواستفاده های دشمنان انقلاب اسلامی فراهم نکند.

عکس روزسایت نگار

پس از آنکه قانون 
تعیین تکلیف استخدام 
معلمین به تصویب 
نمایندگان رسید، 
تعدادی از میهمانان 
حاضر در صحن علنی با 
کف زدن در پارلمان، از 
این مصوبه مجلسی ها 
ابراز خوشحالی کردند.
همین موضوع موجب 
تذکر محمدرضا باهنر 
شد.باهنر گفت: 
کف زدن در صحن علنی 
توسط میهمانان جلسه 
علنی، تخلف است.

خبرنامه


